



正隆機械工廠
CHENG LU MACHINERY WORKS



CL-201 全自動手提繩-塑膠鉤頭成型機

Make full-automatically Portable rope - plastic hook Machinery

CL-201為較短鞋帶及繩帶專門設計電腦程控打頭系統。傳送、停機、成型、剪裁、計數控制系統，本機一應俱全。

產品：手提帶、短鞋帶及彈性髮飾圈
操作空間：30-90 cm
馬達及電熱：1 HP / 400W
機械尺寸：230x120x165 cm

CL-201, special designs for short length of shoelace & ropes in computerized tipping system. All functions of feeding, stopping, tipping, cutting & counting are in one machine.

Products : Hand Carry Ropes,
Short Shoelaces and Elastic Ornaments...
Power & Heat : 1 HP / 400 W
Machine Size : 230 x 120 x 165 cm



在這個愈來愈重視包裝的時代，一種跨時代的包裝材料——“易提繩”出現了，此種創新產品已在中國、美國、韓國、越南、德國、日本...等國及台灣地區取得專利，目前於台灣、歐美及日本...等各國廣泛被使用。

產品內容說明：

長度：31 cm (長度可依照客戶需求訂製)

繩子直徑：5mm

繩子材質：Polyester

繩子兩端包覆材質：Acetate

織帶顏色：26種參考色

用途：手提袋提把、手提蛋糕盒提把.....等

附註：

1. 可依照顧客需要提供特殊尺寸或其他顏色的繩子
2. 用本產品於手提袋製作時，提袋打孔大小需在4mm左右，無需用鉚釘或人工打結固定。
3. 繩子可承受13kg重量。
4. 本產品為專利產品，仿冒或複製者必究。
5. 工廠遍佈台灣與大陸，台灣大陸均可接單。

Packing is getting more & more important than ever, a kind of wrappings which step the times - it is apt to carry the rope to appear, This had already planted innovative products in China, U.S.A., Korea S., Vietnam, Germany, Japan ... and Taiwan to obtain the patent, In Taiwan, America and Europe and Japan at present ... various countries to be used extensively.

Description:

Length: 31 cm (length can be ordered according to customer's demand)

The diameter of the rope: 5mm

Rope material: Polyester

Both ends of the rope charter and cover materials: Acetate

Weave and take the color: 26 kinds of reference color

Application: The handbag is carried handful, portable cake box to carry one,etc.

Remarks:

1. Be required to offer the rope of special size or other color according to the customer
2. Use this product on handbag making, the baggage is hit Kong Da needs in about 4mm or so, do not need with the rivet or tie artificially and fix.
3. The rope can bear 13kg weight .
4. Products are patented products, counterfeit or duplicators must study carefully .
5. Factories spread all over Taiwan and mainland, the mainland of Taiwan connects singly.

織帶顏色：26種參考色

Weave and take the color : 26 kinds of reference color



SINCE 1969

正隆機械工廠 CHENG LU MACHINERY WORKS

No.11, Laonong Rd., Tianzhong Township,
Changhua County 52045, Taiwan.
台灣52045彰化縣田中鎮沙崙里酪農路11號
TEL: +886-4-8744 617• 8750 249
FAX: +886-4-8748 218
E-mail:chenglu9@ms21.hinet.net
http://www.cheng-lu.com.tw

